
בס”ד

נעמה יקרה,

אנו עומדות בסיומה של תקופה ארוכה ביחד. תקופה שהייתה מאוד משמעותית בחיי,

בה התחלתי להתכונן ולפסוע אל עבר החופה ואל חיים של זוגיות ויחד. תקופה זו של

האירוסין מלווה בטבעה בהרבה לחץ, התרגשות, חששות ועומס. בתוך השטף הזה קל

לפספס את העיקר שבהכנות לחתונה וזה ההכנה לחיי זוגיות המלאים בשמחה,

הבנה, אינטימיות ואהבה. בשביל לחיות חיים משמעותיים צריך להתכונן לכך, ללמוד

ולעבוד. כשבחרתי לבוא אליך להדרכה לקראת חתונה, החלטתי שאני רוצה להשקיע

זמן משמעותי בהכנה חשובה זו, היה חשוב לי לבחור בך, ידעתי שיש לך כל כך הרבה

ידע, הבנה נפשית, נועם ורוגע שאת יכולה להעניק ואכן לא טעיתי. את היית הרגע

לעצור בתוך עומס השבוע ופשוט לשקוע לעולם מיוחד, לבנות ביחד את המסלול שבו

אני רוצה לצעוד בבית שלי. יש בך את היכולת המיוחדת להעביר ידע בצורה כל כך

עמוקה, נוגעת, מחוברת לחיים, קשובה למי שמולך. הייתי יוצאת מרוגשת מכל

מפגש. הרגשתי יותר מחוברת לעצמי, מחוברת לתורה ולהלכה. הצלחת לקרב את

ההלכה ולהפוך את ההנהגות של חיי טהרה שיכולות להיות לא פעם מורכבות,

מנותקות וטכניות, לדבר כל כך חיי, קרוב, בהיר ומובן. הראית איך היופי שמאחורי כל

איסור או פעולה וזה היה לי כל כך משמעותי.

   גם נושאים יותר מורכבים להבנה הנגשת בצורה מיוחדת ובהירה, זוכרת במיוחד את                               

הטבלה על כתמים:) תמיד חשבת איך להקל ולעזור, שלחת חומרים לפלאפון, דאגת

שנעבור על הלוח שנה ונסמן ביחד תאריכים חשובים ונעשה תזכורות. זוכרת כמה

היה חשוב לך שהכל יסתדר עם כל הנושא של הכדורים, בדקת שוב ושוב, קראת,

שלחת אותי לבירור והקדשת זמן. הרגשתי את הדאגה שלך באמת ואת הרצון שהכל

יהיה פשוט ונעים. מעריכה מאוד!
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